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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 15.6.2017 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    1. MVDr. Július Selecký
    2. Ing. Marián Kolesár  2. Ing. Vladimír Besler
    3. Ing. Gejza Gore   3. Jozef Fáber   
    4. Ing. Peter Bobík          

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:      
                                             
         
            
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Viera Mokáňová 
     2. Mgr. Peter Sovák  
     3. Ing. Peter Duč   
     4. PhDr. Beáta Hippová                                         

5. Mgr. Martin Kohut  
                                                                                   
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Rozpočtové opatrenia č. 2 a č. 3 zmeny rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 
Materiál bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie so štruktúrou rozpočtového 
opatrenia č. 2 a č. 3. 
Poslanec Ing. Kolesár navrhol z návrhovej časti uznesenia vypustiť informáciu 
o nerozdelenom prebytku a uvádzať ju len v dôvodovej správe.   
Členovia finančnej komisie s daným návrhom súhlasili a uvedené Rozpočtové 
opatrenia (kompetencia primátora) finančná komisia vzala na vedomie.  

ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 
 

3. Rozpočtové opatrenie č. 4 zmeny rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 
Materiál bol na úradnej tabuli zverejnený dňa 10.6.2017 a členom finančnej komisie 
zaslaný elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Bobík uviedol, že poslanci MsZ za hnutie Trebišov Nahlas sú 
pripravení podporiť len tri zmeny v rámci predkladaného návrhu rozpočtového 
opatrenia č. 4:  

 Vo výdavkovej časti v kapitole 01.1.1 Výkonné a zákonodarné orgány – 
Správa mesta – Obstaranie servera – presun finančných prostriedkov 
z prebytku rozpočtu do výdavkovej časti rozpočtu v celkovej sume 
23,36 tis. € 

 Vo výdavkovej časti v kapitole 09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie – MŠ Pri 
polícii – rekonštrukcia – presun finančných prostriedkov z prebytku rozpočtu 
do výdavkovej časti rozpočtu v celkovej sume 9,45 tis. € 



 Vo výdavkovej časti v kapitole 09.1.1.1 Predprimárne vzdelávanie – MŠ 1. 
decembra – rekonštrukcia – presun finančných prostriedkov z prebytku 
rozpočtu do výdavkovej časti rozpočtu v celkovej sume 8,90 tis. €. 

Z pôvodného, vedením mesta navrhovaného rozpočtového opatrenia č. 4 boli teda na 
návrh poslanca Ing. Bobíka vylúčené dve zmeny rozpočtu na strane výdavkov: 

 06.2.0 – Rozvoj obcí – Z ÚPSVaR – aktivačné služby – zvýšenie bežných 
vlastných výdavkov o 20,00 tis. € z dôvodu spolufinancovania mzdových 
nákladov pracovníkov zamestnaných v rámci nástrojov zamestnanosti 
ÚPSVaR, 

 06.2.0 – Rozvoj obcí – Mestské aktivačné stredisko (MsAS) – zvýšenie 
bežných vlastných výdavkov o 50,00 tis. €. 

Finančná komisia odporúčala MsZ Návrh Rozpočtového opatrenia č. 4 zmeny 
rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 schváliť v upravenej podobe, po zapracovaní 
pripomienok poslanca Ing. Bobíka. 

ZA – 6  PROTI – 1  ZDRŽAL SA – 0 
 

4. Návrh Záverečného účtu Mesta Trebišov za rok 2016 
Materiál bol na Úradnej tabuli mesta zverejnený dňa 7.4.2017 a členom finančnej 
komisie zaslaný elektronickou poštou. 
PhDr. Hippová stručne oboznámila členov finančnej komisie so štruktúrou 
Záverečného účtu a rozdelením finančných prostriedkov do Fondu rezerv a Fondu 
rozvoja bývania.  
Ing. Duč vyzval členov komisie (poslancov), aby vzniesli svoje prípadné ďalšie 
požiadavky týkajúce sa Záverečného účtu a Hodnotiacej správy Mesta Trebišov za 
rok 2016, na ktoré by bolo možné odpovedať buď priamo na rokovaní komisie alebo 
následne elektronickou poštou, ešte do termínu rokovania MsZ. Poslanci však nemali 
ďalšie dodatočné požiadavky, námety, podnety súvisiace so Záverečným účtom 
a Hodnotiacou správou Mesta Trebišov za rok 2016. 
Poslanec Ing. Kolesár však navrhol upraviť návrh na uznesenie v nasledujúcej 
podobe:  
- v bode a) „Záverečný účet za rok 2016 a celoročné hospodárenie Mesta Trebišov 

za rok 2016 s výhradami“, 
- v bode b) uplatniť mechanizmus opatrení v zmysle Uznesenia MsZ č. 132/2016. 
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu odporúčala MsZ schváliť ho 
v predloženej podobe:  

ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 1 
 

5. Oprava mestských komunikácií a chodníkov II. etapa 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Bobík požadoval zaslať všetkým poslancom pasportizáciu 
poškodených ciest a chodníkov, aby sa poslanci vyjadrili, ktoré úseky ciest 
a chodníkov by mali byť opravené a to v termíne do nasledujúceho zastupiteľstva. 
Poslanec Ing. Bobík navrhol uvedený materiál stiahnuť z rokovania finančnej 
komisie.   

ZA – 6  PROTI – 1  ZDRŽAL SA – 0  
 

6. Rekonštrukcia telocvične ZŠ Komenského 2 v Trebišove – časť rekonštrukcia 
sociálnych zariadení 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Členovia finančnej komisie sa pýtali či vedenie mesta disponuje stanoviskom 
riadiaceho orgánu ohľadom možnosti využiť stavebnú skupinu v procese 
rekonštrukcie stavebného objektu.  
PhDr. Hippová uviedla, že v tomto prípade sa jedná výlučne o dotáciu poskytnutú na 



kapitálové výdavky.  
Členovia finančnej komisie aj napriek tomu trvali na požiadavke účasti stavebnej 
skupiny, a v tejto súvislosti žiadali mesto o písomné stanovisko z riadiaceho orgánu.  
Finančná komisia po prerokovaní uvedeného materiálu hlasovala takto:   
 
ZA – 1  PROTI – 6  ZDRŽAL SA – 0 
 

7. Strážna služba v priemyselnom parku  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Gore sa pýtal či došlo k zmenám v objednávkovom formulári oproti 
predchádzajúcim súťažným podmienkam. Prednosta Mgr. Sovák odpovedal, že 
parametre sú nastavené rovnako ako v prípade predošlej súťaže. Poslanec Ing. Bobík 
a MVDr. Selecký navrhli mestu rokovať s predstaviteľmi PP TV s.r.o., nakoľko sa 
zmenili podmienky obsadenosti priemyselného parku. Ako alternatívnu navrhli 
jednostrannú zmenu zmluvných podmienok (povinnosť strážiť PP súkromnou SBS) 
s posúdením prípadného negatívneho dopadu na mesto z právneho hľadiska.    
Za takýto návrh hlasovali členovia finančnej komisie takto:  

ZA – 7  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0 
 

8. Rôzne – Mestská občianska poriadková služba  
Prednosta Mgr. Sovák oboznámil členov finančnej komisie s projektom Mestská 
občianska poriadková služba (MOPS).  

9. Diskusia 
Poslanec Ing. Gore sa pýtal na predmet objednávky č. 20170198 – Obnova mestskej 
plavárne v Trebišove – pripojenie novonavrhovanej časti zážitkového bazéna 
k rekonštruovanej časti plavárne v sume 2,40 tis. €. Prednosta Mgr. Sovák ozrejmil, 
že uvedená objednávka súvisí s vizualizáciou novonavrhovanej časti krytej plavárne.  

10. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil.  

 
V Trebišove, dňa 16.6.2017 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 


